LOMA - Exam Schedule (Second quarter of year 2024)

考試時間表 (二零二四年第二季)

Exam Date	Exam Time	Exam Centre
考試日期	考試時間	考試地點
7/5/2024 (Tue)	09:30am	Room 1004, 10/F, VTC Tower,27 WOOD ROAD, WANCHAI, HK 灣仔活道27號職業訓練局大樓十樓 1004室
14/5/2024 (Tue)	09:30am	Room 1004, 10/F, VTC Tower,27 WOOD ROAD, WANCHAI, HK 灣仔活道27號職業訓練局大樓十樓 1004室

考生可致電考試中心預留座位(電話: 2919 1468 / 2919 1478),但必須在留位後的兩個工作天內前往考試中心報名處繳交行政費(每科港幣170元)。逾期仍未繳費者,其預留的座位將被取消。繳付行政費後,座位方能作實。確認後的座位,不能更改、取消或退款。

Candidate can make a seat reservation by phone (Tel. no: 2919 1468 / 2919 1478). They are required to pay the administration fee (HKD \$170 per subject) within two working days at PEAK Examination Centre after they made the reservation. The seat reservation will be cancelled if they did not pay the administration fee before deadline. Seat will be confirmed after the administration fee paid. Seats are not allowed to reschedule, cancel and refund after confirm.

Examination will be held quarterly. Next schedule to be announced by May 2024.

考試每三個月舉辦一次,下次考試日期將會於二零二四年五月公佈。